

温室气体核查证书

证书编号: 117-ICAS-THC202505089

本核查意见针对:

受核查方: 江苏雪豹日化有限公司

地址: 江苏省无锡市江阴市徐霞客镇峭岐迎宾大道 34、35号

上海英格尔认证有限公司依据 ISO14064-1:2018、ISO14064-3:2019 发布第三方核查意见:

- 江苏雪豹日化有限公司在 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 12 月 31 日报告期内的温室气体排放 量为 2214.70tCO₂e, 温室气体清除量为 0 tCO₂e。
- 经核查, 江苏雪豹日化有限公司排放量没有发现实质性偏差, 公正地表达了受核查方温室气体的数据和信息。
- 本次核查的保证等级为合理保证等级。
- 详细核查结果如下:

All March March 1 and 1 and		
	温室气体排放类别	核证值(t CO ₂ e)
	类别 1: 直接 GHG 排放和清除	183.98
er Certinan	类别 2: 输入能源间接排放	2030.72
er Cortificati lification (s	类别 3: 运输产生的间接排放	/
	类别 4:源自组织使用的产品的间接 GHG 排放	1
	类别 5:与使用组织的产品相关的间接 GHG 排放	1
es Lugeer Certificati	类别 6:源自其他排放源的间接 GHG 排放。	
	温室气体排放总量	2214.70 CERTIFICATION
• 本次核查	的温室气体声明是受核查方的责任。	13 4 不认证方
发证日期	期: 2025 年 05 月 15 日 证书	查发人:
海英格尔认	证有限公司	
家让你委排准是,	NCA-P-2003-117	

国家认监委批准号:CNCA-R-2003-117 电话:400-633-9001/+86 021-51114700 网址:www.icasiso.com 地址:上海市徐汇区中山西路2368号 华鼎大厦801室 200235

F

本证书的所有权属上海英格尔认证有限公司,证书信息及有效性可通过登录英格尔官方网站或致电英格尔客户服务部进行查询。



GREENHOUSE GAS VERIFICATION OPINION

Certificate number: 117-ICAS-THC202505089

This verification opinions are in response to:

Verified party: Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd.

Address: No. 34-35, Qiaoqi Yingbin Avenue, XuXiake Town, Jiangyin City, Jiangsu Province

Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd. issues this third-party verification opinions in accordance with ISO14064-1:2018, ISO14064-3:2019:

- The GHG emissions of Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd. were 2214.70 tons CO₂ Equivalent and the GHG removal was 0 tons CO₂ Equivalent for the reporting period from 1 January 2024 to 31 December 2024.
- The verification confirms that no material deviations are found in the emissions of Jiangsu Snow Leopard Household Chemical Co., Ltd. and that the data and information on greenhouse gases of the verified party are fairly presented.
- The assurance level for this verification is a reasonable assurance level
- The detailed results of the verification are as follows:

Greenhouse Gas Emission Categories	Verification data (t CO2e)
Direct GHG Emissions and Removals	183.98
Indirect GHG Emissions from Imported energy	2030.72
Indirect GHG Emissions from Transportation	7
Indirect GHG Emissions from Products Used by Organization	
Indirect GHG Emissions Associated with the Use of Products from the Organization	/
Indirect GHG Emissions from Other Sources.	1
Total GHG Emissions	2214.70

The GHG statement for verification is the responsibility of the verified par

Date of certificate issue: 15 May, 2025

Certificate Issuer

Shanghai Ingeer Certification Assessment Co., Ltd

Certification and Accreditation Administration of PRC: CNCA-R-2003-117

Tel:400-633-9001/+86 021-51114700

Web:www.icasiso.com

Add: Room 801, HuaDing Mansion,

2368#West Zhongshan Rd.,Xuhui District,Shanghai,China,200235

The ownership of the certificate belongs to Shanghai Ingeer Certification Assessment Co.,Ltd. The information & validation of this certificate can be checked on ICAS website, or by calling ICAS's clients services dept.